
T-110. 2021.10.03. A fáraó álma.

Kedves Szülők és Gyerekek!

1Móz 41. r. elején olvasunk a fáraó álmáról. A folyóvízből hét szép, kövér tehén jött ki.
Utánuk pedig hét nagyon sovány, rút tehén, és ezek elnyelték a kövér teheneket, de nem
látszott meg rajtuk, hogy azok a gyomrukban voltak. Ekkor a fáraó felserkent, de megint
elaludt, és újabb álmot látott. Egy száron hét szép, telt kalász növekedett. Aztán hét vékony,
összeaszott kalász nőtt, és ezek elnyelték a hét szép gabonafejet.
A fáraóra mély hatást gyakorolt az álom. Nyugtalankodott, hogy mit jelent. Ezért összehívatta
Egyiptom minden jövendőmondóját és bölcsét, de nem tudták megfejteni. Ekkor jutott a
főpohárnoknak eszébe József, aki neki és a fő-sütőmesternek is megfejtette az álmukat, és
pontosan úgy teljesedett be. Elmondta ezt a fáraónak, és a fáraó hívatta Józsefet. József
közölte a fáraóval, hogy Isten adta az álmot, és Isten adja a megfejtést is a fáraó javára.
A két álom azt jelenti, hogy előbb hét bő, majd hét szűk esztendő jön, mégpedig hamarosan,
azért volt kétszeres az álom. József tanácsot is adott a fáraónak, hogy mit tegyen. Szemeljen
ki egy értelmes és bölcs férfit, és annak a vezetésével gyűjtsék össze a hét bő esztendő
minden termését, hogy legyen eledel a hét szűk esztendő alatt. A fáraó Józsefre bízta ezt a
feladatot, és olyan nagy méltóságra emelte, hogy a fáraó után ő volt a második Egyiptomban.
Új nevet is adott Józsefnek. Czafenát-Pahneáknak nevezte, ami azt jelenti: A világ
megmentője. Ekkor József 30 éves volt.

Most nézzük meg, mi ennek az üzenete a számunkra!
1.) Isten minden szava, ígérete beteljesedik. Józsefnek is álomban jelentette ki Isten, hogy

naggyá, fejedelemmé teszi. Először úgy nézett ki, hogy semmi nem lesz belőle, de Isten
akarata mégis megvalósult.

2.) Isten szavának a beteljesedésére várni kell. Józsefnek 17 éves korától 30 éves
koráig kellett várnia, tehát 13 évet. Van, amire nektek is várni kell.

3.) A várakozás ide alatt Józseffel volt Isten, noha sok próbán és kísértésen ment át.
Potifár felesége bűnnel kísértette, aztán börtönbe került, ahol jót tett, mégis elfeledkeztek
róla. Hogy Isten kezében hasznos eszközök legyetek, titeket is meg fog próbálni, és nektek is
meg kell állni a kísértések közt. Gondoljatok erre a nehéz helyzetekben, és bízzatok Istenben!

4.) Isten szerette Egyiptom és a környező országok népét. Nem akarta, hogy éhen
haljanak a hét szűk esztendő alatt. Ezért jelentette ki álomban a fáraónak, mi következik a
közeljövőben. Ezért adta az álom megfejtését Józsefnek. Isten a mai embereket is szereti,
ezért adta az Igét, amiben kijelentette, mi következik erre a világra, és gondoskodott
megmentőről is. Nem hiába lett József neve Czafenát-Pahneák: A világ megmentője. Így lett
József az Úr Jézus előképe. Mert az örök haláltól csak az Úr Jézus tud megmenteni minket.

5.) Milyen nagy volt a fáraó felelőssége! Neki jelentette ki Isten álomban a jövendőt
azért, hogy hatalmánál fogva gondoskodjon népéről. Ma is nagy az országok vezetőinek a
felelőssége, hogy megértsék Isten akaratát, és hatalmukat a nép javára fordítsák. Ezért int
bennünket az Ige, hogy imádkozzunk minden méltóságban lévő emberért.

6.) Milyen jó, hogy a főpohárnok végül mégis megemlékezett Józsefről. E közben a
saját bűneire is emlékeznie kellett, de ez nem akadályozta meg abban, hogy szóljon a
fáraónak. Ilyen eset a ti életetekben is lehet, hogy be kell vallanotok valami elfelejtett vagy
eltitkolt bűnt, hogy aztán segíteni tudjatok másokon.
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